
Drammen Flyklubb
Seilflystyret  

Tid (dato, fra kl til kl): 23/03-2010 18:00-21:00 Sted: Gamle Borgenvei 3, Asker
Innkalt av : Ole André Knutsen
Ordstyrer: Ole André Knutsen Referent: Ole André Knutsen
Deltakere: Terje Arntzen, Anders Hamre, Ole André Knutsen, Ulrica Zottermann

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig Tidsfrist

01/10 Praktiske anliggende i forhold til styremøter etc.
Siden dette er første møte for det gjeldende styret, la oss bli 
enige om hvordan vi ønsker å arbeide fremover, slik som 
fordeling av oppgaver, tid/sted for styremøter, etc.

Vedtak:
− Enkeltsaker/hastesaker kan tas "innimellom" via 

epost/telefonkonferanse
− Ta sikte på styremøte minst annenhver måned, oftere 

ved behov.
− Oppgaven som referent går på rundgang i styret.
− Referater skal publiseres til web-arkivet.

02/10 Den økonomiske situasjonen i DFK/SEIL
På årsmøtet ble det fra regnskapsfører uttrykt bekymring 
angående klubbens økonomiske situasjon. For å kunne 
analysere hvor skoen trykker mest for seilflygruppa sin del så 
er vi nødt til å hå en god forståelse av mekanismene som 
påvirker økonomien vår. Det bør legges en plan for hvordan vi 
går frem for å oppnå dette.

Styret vil arbeide videre med å analysere situasjonen og 
vurdere tiltak for å bedre klubbens økonomi.

Mange faktorer tilsier at det er riktig å øke prisene på OPPL-
turer; - Det er i 2010 budsjettert med en økning i OPPL-
inntekter. - Prisen på disse turene har vært uendret i flere år.
- Vi har ingen indikasjon på at dagens pris oppfattes for høy.
- Å satse på økt antall OPPL-turer for å øke inntektene vil 
være en ekstra belastning på instruktører/medhjelpere og 
tilgjengelihet på fly.

Vedtak:
- Prisen på OPPL-turer økes til 2500,- ved kontant 

betaling og 2400,- ved forhåndsbetaling.
- Regnskapet for 2009 gjennomgås for å øke forståelsen 

av klubbens økonomiske situasjon

Terje A. Neste 
styremøte
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03/10 Representanter til ledermøtet i seilflyseksjonen 10.april
Vi kan stille med så mange vi vil. Hvem har lyst til å reise?

Vedtak:

Følgende personer stiller på ledermøtet

− Hans M.Borge

− Ole André Knutsen (hvis mulighet)

  

04/10 Arrangementsplan/terminliste 2010
Hvilke arrangementer ut over normal flyging skal 
seilflygruppa holde ila. 2010 , (evt. har blitt avholdt allerede). 

P.t. er følgende arrangement registrert:

- Teorikurs seilfly, 4, 9, 12, 16 og 19. mars

- Vågå wavecamp, 27. mars – 4. april

-  Norgescup 2, 13-16. Mai

- Fly Trygt 2, dato ikke bestemt

Listen oppdateres ved endringer, og alle arrangement skal 
publiseres på websiden (kalenderen).

Vedtak:

- Fly trygt seminar må arrangeres ila.2010. Kontakt 
Steinar for å finne ut når det er ledig kapasitet. Ila 
April, eller vente til høsten? Taes opp på neste møte.

05/10 Spørreundersøkelsen:
Ingar Pedersen har behandlet resultatene av 
spørreundersøkelsen og har med bakgrunn i dette kommet 
med en del forslag til tiltak som bør vurderes.

Vedtak:

 - Vurdering av disse tiltakene utsettes til neste styremøte

06/10 Utleie av fly til konkurranser og arrangementer
Følgende søknader har blitt mottatt:
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Anders Hamre, CM (sek. ønske DW)

- Norgescup 2, 13-16. Mai

- NM sportsklasse/jr/lag, 19-25. Juni

- Jr. Nordisk mesterskap, 26. juni -3. Juli

Ole André Knutsen, DW ( sek. ønske CM)

-  Strekkflygingskurs, 13-18. Juni

- NM sportsklasse, 19-25. Juni

Styret anser det som prinsipelt fordelaktig at minst én enseter 
beholdes på Hokksund, men det er samtidig viktig at de er 
tilgjengelig for videregående flyging og konkurranser. Derfor 
er det ok at begge leies ut til NM Sportsklasse.

Vedtak:

− Anders Hamre tildeles CM til de omsøkte 
arrangement.

− Ole André Knutsen tildeles DW til de omsøkte 
arrangement.

08/10 Årskort og tilgang til å fly med LN-DFK

Motorfly og Seilfly har forskjellige satser på årskort. Skal 
DFK kunne flys av medlemmer fra Motor uten at disse må 
tegne eget årskort i Seilfly?

Vedtak:

- Medlemmer med årskort for motorfly kan fly LN-
DFK.

09/10 Dato for neste styremøte
Vedtak:

- 20/4-2010, 18:00-21:00, Gamle Borgenvei 3

10/10 Eventuelt
1. Operere fra alternativ flyplass under vårløsningen på 

ENHS?
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ENJB vanskelig pga. Luftromsproblematikk 
(transponder etc.). Notodden synes å være det beste 
alternativet.

Vedtak:

- Spørre Sandefjord flyklubb om tillatelse til å 
operere fra ENNO i perioden, og avtale parkering 
av fly etc. Annonseres på web.

Observatører: Jon Vedum
Sted og dato: Asker, 20/4-2010 Signatur: Ole André Knutsen (sign.)


